

COVID-19 ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ်နှင့်စပ်လျဉ်းသော အလုပ်လက်မဲ့ အကျိုးခံစားခွင့်များ

မှတ်စု- ဤသတင်းအချက်အလက်သည် 2020 ခုနှစ်၊ ဧပြီလ 17 ရက်နေ့အတိုင်း အတိအကျဖြစ်သော်လည်း အချို့သောသတင်းအချက်အလက်များမှာ ၎င်းရက်နောက်ပိုင်းတွင် ပြောင်းလဲသွားနိုင်ပါသည်။
လတ်တလောအပ်ဒိတ်အကြောင်းအရာများအတွက် vtlawhelp.org ကိုကြည့်ပါ။

သင်သည် COVID-19 ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ်ကြောင့် အလုပ်မရှိတော့ပါက သို့မဟုတ် အလုပ်ချိန်များကို ဖြတ်တောက်ခံလိုက်ရပါက၊ အကူအညီအချို့ကို ရယူနိုင်ခြေရှိပါသည်။ သင်၏အလုပ်ရှင်မှ ထိုသို့မလုပ်ရန်ပြောကြားလျှင်တောင်မှ သင်သည် အကျိုးခံစားခွင့်များကို လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ အလုပ်လက်မဲ့အကျိုးခံစားခွင့်များနှင့်ပတ်သက်၍ အလုပ်ရှင်များက ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ခြင်းမဟုတ်ပါ — ပြည်နယ်က ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်ခြင်းဖြစ်ပါသည်။

COVID-19 အန္တရာယ်ဖြစ်နေစဉ်အတွင်း ကျွန်ုပ်တို့သည် အလုပ်လက်မဲ့အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီပါသလား။

သင်သည် ဖော်ပြပါအတိုင်းဖြစ်ပါက လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်-

- အလုပ်မှ ရပ်ဆိုင်းခံလိုက်ရသည် သို့မဟုတ် လက်လွှတ်လိုက်ရသည်
- အလုပ်မှ ခွင့်ပေးခံလိုက်ရသည်
- သင်၏အလုပ်ချိန်များကို ဖြတ်တောက်ခံလိုက်ရသည်
- အလုပ်ရခဲ့သော်လည်း COVID-19 ကြောင့် အလုပ်စမတက်နိုင်ခဲ့ပါ
- COVID-19 ကြောင့် ပိတ်ထားသော ကျောင်း သို့မဟုတ် ကလေးပြုစုစောင့်ရှောက်ရေးစင်တာရှိကလေးကို ပြုစုစောင့်ရှောက်ရန် အလုပ်ထွက်လိုက်ရသည်
- COVID-19 ကူးစက်ခံထားရသော အိမ်ထောင်စုဝင်တစ်ဦးကို ပြုစုစောင့်ရှောက်ရန် အလုပ်ထွက်လိုက်ရသည်
- ဆရာဝန်၏ညွှန်ကြားချက်အရ ရောဂါခြေချုပ်ဖြင့်နေနေရသည်
- COVID-19 ကူးစက်ခံလိုက်ရသည် သို့မဟုတ် ရောဂါလက္ခဏာများရှိလာပြီး ရောဂါစစ်ဆေးရန်လိုအပ်နေသည်
- အိမ်တွင်နေရန်အမိန့်ထုတ်ထားခြင်းများကြောင့် အလုပ်မလုပ်နိုင်ပါ
- ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာအကြောင်းပြချက်များကြောင့် အဝေးမှအလုပ်လုပ်ရန် သင်၏အလုပ်ရှင်ကို တောင်းဆိုခဲ့သော်လည်း သင်၏အလုပ်ရှင်မှ "မရပါ" ဟု ပြောကြားခဲ့သည်

- သင်၏အလုပ်ရှင်သည် ဘေးကင်းရေးလမ်းညွှန်ချက်များကို လိုက်နာခြင်းမရှိဘဲ COVID-19 ကူးစက်ခံလာရနိုင်ခြေရှိသော အကျိုးအကြောင်းမဆီလျော်သည့်အန္တရာယ်နှင့်ထိတွေ့မိစေရန် ပြုလုပ်နေခြင်းကြောင့် အလုပ်မှထွက်လိုက်သည်

သင်သည် ရောဂါခြေခံ ပံ့ပိုးနေနေခြင်းကော၊ ဖားနေခြင်းကော၊ နေမကောင်းသော မိသားစုဝင်တစ်ဦးကို ပြုစုစောင့်ရှောက်နေခြင်းကော၊ သို့မဟုတ် ကလေးကို ပြုစုစောင့်ရှောက်နေခြင်းကော အလုပ်မလုပ်နိုင်ပါက၊

° ဝိုင်နီယံ Vermont နာမကန်းခံနိုင်ငွေရရှိမှုနှင့် ဖက်ဒရယ် COVID-19 လစာရသည့်ခွင့်တို့အတွက်

အရည်အချင်းပြည့်မီမရှိစစ်ကညိဉ်ပါသည်။ အလုပ်လက်မဲ့အကျိုးခံစားခွင့်များကို

လောက်ထားခြင်းမပြုမီ၎င်းကိုလုပ်နိုင်ပါ။ ဖက်ဒရယ်

လစာရသည့်ခွင့်ဆိုင်ရာဥပဒေ အကောင်းအရာအသစ်မားနှင့် ပတ်သက်၍ ကျွန်ုပ်တို့၏စာမက်နာကို ကညိပါ။

သင်၏အလုပ်ရင်မ "သင့်ကို ရပ်ဆိုင်းလိုက်ခြင်းမဟုတ်ပါ" သို့မဟုတ် "ခွင့်ပေးလိုက်ခြင်းမဟုတ်ပါ" ဟု ပြောသည်ဖြစ်စေ မပြောသည်ဖြစ်စေ အရေးပါခြင်းမရှိ ကောင်း မတ်ထားပေးပါ။

သင်အလုပ်မှ ထွက်ရသောအခါ ကောင်းရင်းသည် အလုပ်လက်မဲ့ အကျိုးခံစားခွင့်မားအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီခြင်းမရှိ မရှိ ကို သင်၏အလုပ်ရင်မ မဟုတ်ဘဲ ပြည်နယ်မှ ဆုံးဖြတ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ "အမြဲတမ်းဝန်ထမ်းမဟုတ်မီအလုပ်လုပ်ပို့မှုမဟုတ်

လွတ်လပ်ခွင့်ကန်ထရိုက်တာဖြစ်နေလိင်တောင်အရည်အချင်းပြည့်မီပါလား။

ပြည့်မီပါသည်။ သင်သည် ကိုယ်ပိုင်အလုပ်လုပ်သူ၊ လွတ်လပ်သောကန်ထရိုက်တာ သို့မဟုတ် အလွတ်တန်းအလုပ်လုပ်သူဖြစ်ပါက၊ သင်သည် အထက်တွင်ဖော်ပြထားသည့် အခြားသောစံနှုန်းမားနှင့် ကိုက်ညီလျှင် အရည်အချင်းပြည့်မီနိုင်ပါသည်။

Vermont သည် ထိုအကျိုးခံစားခွင့်အတွက် စည်းမ ခြ်းစည်းကမ်းမားနှင့် လျှောက်ထားမှုဆိုင်ရာလုပ်ငန်းစဉ်မားကို ဖွဲ့စည်းလုပ်ဆောင်နေဆဲ ဖြစ်ပါသည်။ ဤလျှောက်ထားမှုအသင့်ဖြစ်သည့်အခါ သင်ထံမည်သို့ဆက်သွယ်နိုင် ကောင်းကို ၎င်းတို့အားအသိပေးရန် အလုပ်သမားရေးရာဌာနဝဘ်ဆိုက် ထံ သွားရောက်ပါ။

မတ်ခက်- သင်၏အသေးစားလုပ်ငန်းသည် "လစာငွေဆိုင်ရာကာကွယ်မှု" SBA ခေးငွေ သို့မဟုတ် စီးပွားရေးဆိုင်ရာထိခိုက်မှုအန္တရာယ်ချေးငွေအတွက် လျှောက်ထားထားပါသလား။ ထိုငွေပေးချေခြင်းသည် ပုံမှန်နာရီမားကိုထိန်းသိမ်းထားနိုင်ခွင့် ပေးစွမ်းပါသလား။ ပေးစွမ်းပါက၊ သင်သည် ပရိုဂရမ်အသစ်တစ်စုံတစ်ရာအရ အလုပ်လက်မဲ့ အကျိုးခံစားခွင့် မားက ရရှိ နိုင်ခြေမရှိ ပါ။

ကျွန်ုပ်တို့ ယခုနှစ်၏ အနည်းဆုံး အလုပ်မှတ်တမ်း လိုအပ်ချက်များကို ပြည့်မီခြင်း မရှိပါက ဘယ်လို ဖြစ်မှာပါလိ။

ပြည့်မီပါသည်။ သင့်တွင် သိသာထင်ရှားသော အလုပ်မှတ်တမ်းမရှိ လျှင်တောင်မ ၊ သင်သည် ယခုအခါ အတွင်းတွင် အလုပ်လက်မှ အကိ် ခံစားခွင့်မရဘဲ ရရှိ နိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၏ နိုင်ငံသား မဟုတ်ပါက အရည်အချင်း ပြည့်မီပါလား။

ယေဘုယျ အားဖြင့် သင်သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု၏ နိုင်ငံသား မဟုတ်ပါက၊ သင်သည် ယခုတွင် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စု အလုပ်လုပ်ရန် တရားဝင်ခွင့်ပြု ခက်ရိ လျှင်၊ ယခင်အလုပ်လုပ်စဉ်က ခွင့်ပြု ခက်တစ်ခု ရှိ ထားလျှင်၊ အလုပ်လက်မှ အကိ် ခံစားခွင့်မရဘဲ အတွက် အရည်အချင်း ပြည့်မီပါသည်။ အမိ ဝ်သားဆိုင်ရာ အလုပ်ခန့်အပ်မှု ဥပဒေပရောဂ က်တွင် ယအခါ နှင့် အလုပ်လက်မှ အကိ် ခံစားခွင့်မရဘဲ အတွက် သင်၏ အရည်အချင်း ပြည့်မီမှု နှင့် ပတ်သက်သည့် ကျွန်ုပ်တို့ သိရှိ ထားသော အရာ၊ မသိထားသော အရာ မရဘဲ အတွက် [ခြုံငုံသုံးသပ်ခွင့်](#) ရှိ ပါသည်။

စာရွက်စာတမ်း အထောက်အထား မရှိ သော ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်သူ မရဘဲ အလုပ်လက်မှ အကိ် ခံစားခွင့်မရဘဲ မရရှိ နိုင်ပါ။

သင်သည် Vermont တွင် နေထိုင်ပါသလား။ သင်သည် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုတွင် အလုပ်လုပ်ရန် သင်၏ ရွှေ့ပြောင်းနေထိုင်မှု ဖော်ပြခွင့် သို့မဟုတ် အခွင့်ရိ မှု နှင့် ပတ်သက်၍ မေးမြန်းလိုသည် မရဘဲ ရှိ ပါသလား။ [AALV](#) ထံ သို့မဟုတ် [South Royalton ဥပဒေ နှင့် ဆိုင်သော ဆေးခန်း](#) ထံ ဆက်သွယ်ပါ။

အပတ်စဉ် ငွေကမ်း မည်မိရရှိ နိုင်ပါလိ။

ထုံးစံအတိုင်း ပြည်နယ်သည် သင်၏ အပတ်စဉ် အကိ် ခံစားခွင့် ပမာဏကို [ဤဖော်မူလာကို အသုံးပြု၍](#) သတ်မှတ် တွက်ခ က်ပါသည်။ အမ ဝ်သားဆုံး ပမာဏ မှ တစ်ပတ်လျှင် \$513 ဖြစ်ပါသည်။

သင်သည် ယခု COVID-19 ကောင့် အလုပ်လက်မှ အကိ် ခံစားခွင့်မရဘဲ အတွက် အရည်အချင်း ပြည့်မီပါက (ဥပမာ၊ သင့်တွင် အလုပ်မှတ်တမ်း မရဘဲ စားစားမရှိ ခြင်း ကောင့် သို့မဟုတ် သင်သည် လွတ်လပ်သော ကန်ထရိုက်တာ ဖြစ်နေသော ကောင့်)၊ Vermont သည် သင်၏ အကိ် ခံစားခွင့်မရဘဲ အား တွက်ခ က်ပုံ နှင့် ပတ်သက်သည့် စည်းမ ခ်းစည်းကမ်း မရဘဲ ကို ရေးဆွ နေဆ ဖြစ်ပါသည်။ ပမာဏသည် တစ်ပတ်လျှင် \$191 (နောက်ဆုံး သုံးလရှိ ပြည်နယ် ပမ်းမျှ အလုပ်လက်မှ အကိ် ခံစားခွင့်မရဘဲ ၎င်း၏ တစ်ဝက်) နှင့် တစ်ပတ်လျှင် \$513 ကား ဖြစ်ပါလိမ့်မည်။

သင်သည် အပတ်စဉ် တောင်းဆိုခ က်ကို တင်ပြပါက၊ သင်သည် အပတ်စဉ် တိုင်းတွင် "ကပ်ရောဂါဆိုင်ရာ အလုပ်လက်မှ လော် နေ ကး" \$600 က အပရရိ လိမ့် မည်ဖြစ်ပါသည်။ ထငွေ ကေးက 2020 ခုနှစ်၊ ဇူလိုင်လ

ရက်နေ့မတိုင်မီအထိ ရရှိနိုင်ပါသည်။ သင်သည် တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအလုပ်လက်မဲ့ဖြစ်နေခြင်းဖြစ်လျှင်တောင်မှ ၎င်းကို ရရှိနိုင်ပါသည်။

ပြဿနာဖြစ်ပွားနေစဉ်အတွင်း အလုပ်လက်မဲ့အာမခံအကျိုးခံစားခွင့်များကို ဘယ်လောက်ကြာကြာ ရရှိနိုင်ပါသလဲ။

သင်သည် အရည်အချင်းပြည့်မီပါက 39 ပတ်ကြာသည်အထိ သို့မဟုတ် 2020 ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ 31 မတိုင်မီအထိ -- မည်သည့်အရာက အရင်ဖြစ်ပွားသည်ဖြစ်စေ၊ အလုပ်လက်မဲ့အကျိုးခံစားခွင့်များကို ရရှိနိုင်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်သည် ယခုနှစ်အတွက် ကျွန်ုပ်၏ အလုပ်လက်မဲ့အကျိုးခံစားခွင့်ကို 26 ပတ်အထိ အသုံးပြုပြီးဖြစ်ပါက ဘယ်လိုဖြစ်မှာပါလဲ။

သင်သည် နောက်ထပ်တောင်းဆိုချက်ကို တင်ပြခဲ့ကာ အရည်အချင်းပြည့်မီပါက၊ နောက်ထပ် 13 ပတ်ထပ်တိုးထားသော အလုပ်လက်မဲ့အကျိုးခံစားခွင့်များကို ရရှိနိုင်ပါသည်။ ၎င်းကိုလျှောက်ထားရန်အတွက် ပြန်လည်တင်ပြရန် သေချာပါစေ။

လျှောက်ထားရန်အတွက် မည်သည့်အချက်အလက်များကို လိုအပ်ပါသလဲ။

အလုပ်သမားရေးရာဌာနဝဘ်ဆိုက်ရှိ [ဤစာမျက်နှာအောက်ခြေရှိစာရင်း](#) ကိုကြည့်ပါ။ တတ်နိုင်သမျှ အချက်အလက်များများရယူကာ အသင့်ပြင်ထားပါ။

ဖော်ပြပါအတိုင်းဆိုပါက အလုပ်သမားရေးရာဌာနမှ အကဲဖြတ်လူကြီးသည် သင် နှင့်/သို့မဟုတ် သင်၏အလုပ်ရှင်ထံ ဆက်သွယ်ပါမည်-

- သတင်းအချက်အလက်ပျောက်ဆုံးနေသည်၊ သို့မဟုတ်
- ထိုကိစ္စရပ်တစ်စုံတစ်ရာနှင့်ပတ်သက်၍ သင်နှင့် သင်၏အလုပ်ရှင်မှ သဘောမတူပါ။

အကဲဖြတ်လူကြီးလိုအပ်သော သတင်းအချက်အလက်များကိုရှာဖွေရာတွင် ကူညီပေးရန် အကောင်းဆုံးလုပ်ဆောင်ပေးပါ။ သင့်တွင် ဤသတင်းအချက်အလက်တစ်စုံတစ်ရာကို ကြည့်ခွင့်မရှိပါက ၎င်းတို့ကိုပြောပြပါ။

ဘယ်လိုလျှောက်ထားရမှာပါလဲ။

Vermont တွင်၊ အလုပ်လက်မဲ့လျော်ကြေးအတွက် ကနဦးတောင်းဆိုချက်များကို ဖုန်း သို့မဟုတ် အွန်လိုင်းဖြင့် ပြုလုပ်ရပါမည်။ 1-877-214-3330 သို့မဟုတ် 1-888-807-7072 ထံ ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။ Vermont အလုပ်သမားရေးရာဌာနတွင် အွန်လိုင်းဖောင်ရှိပါသည်။ [ဖောင်ကို ဤနေရာတွင် ပြီးစီးအောင်ဖြည့်စွက်ပေးပါ။](#)

သင်သည် လွတ်လပ်သောကန်ထရိုက်တာ၊ ကိုယ်ပိုင်အလုပ်လုပ်သူ သို့မဟုတ် "အမြဲတမ်းဝန်ထမ်းမဟုတ်သော" အလုပ်လုပ်သူဖြစ်ပါက၊ သင်၏တောင်းဆိုချက်ကိုဖွဲ့စည်းတင်ပြနိုင်ခြင်းမပြုမီ ရက်သတ္တပတ်အနည်းငယ် ကြာမြင့်နိုင်ပါသည်။ Vermont သည် ထိုအကျိုးခံစားခွင့်အတွက် စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများနှင့် လျှောက်ထားမှုဆိုင်ရာလုပ်ငန်းစဉ်များကို ဖွဲ့စည်းလုပ်ဆောင်နေဆဲဖြစ်ပါသည်။ ဤလျှောက်ထားမှုအသင့်ဖြစ်သည့်အခါ သင်ထံမည်သို့ဆက်သွယ်နိုင်ကြောင်းကို ၎င်းတို့အားအသိပေးရန် [အလုပ်သမားရေးရာဌာနဝဘ်ဆိုက်](#) ထံ သွားရောက်ပါ။

တောင်းဆိုမှုပြုလုပ်ရန်အတွက် အလုပ်သမားရေးရာဌာနထံ ဆက်သွယ်ခြင်းမပြုမီတွင်၊ ၎င်းတို့၏ [လိုအပ်သောအချက်အလက်များစာရင်း](#)မှ သတင်းအချက်အလက်များကို ရယူစုဆောင်းပါ။ အလုပ်သမားရေးရာဌာနသည် ဖုန်းခေါ်ဆိုမှုများစွာကို ကိုင်တွယ်ဖြေကြားနေရခြင်းကြောင့် ဖုန်းခေါ်ဆိုဆက်သွယ်နိုင်ရန် အချိန်အနည်းငယ် ကြာမြင့်နိုင်ပါသည်။

ဘယ်လောက်ကြာကြာစောင့်ရမှာပါလဲ။

ယခုအချိန်တွင်၊ အလုပ်သမားရေးရာဌာနတွင် အလုပ်လက်မဲ့အကျိုးခံစားခွင့်များအတွက် စောင့်ဆိုင်းကာလသတ်မှတ်ချက် မရှိသေးပါ။

ပုံမှန်အချိန်များတွင်၊ သင်၏ ပထမဆုံးငွေပေးချေမှုကိုရရှိရန် နှစ်ပတ်ခန့် ကြာမြင့်တတ်ပါသည်။ ကပ်ရောဂါဖြစ်ပွားမှုကြောင့်၊ ပိုမိုစောင့်ဆိုင်းရန် လိုအပ်နိုင်ပါသည်။ သင်၏ပထမဆုံးငွေပေးချေမှုကို ရရှိမည့်အချိန်အား အတိအကျမသိနိုင်ပါ။

ကျွန်ုပ်သည် အရည်အချင်းပြည့်မီပြီးနောက် တစ်ခုခုလုပ်ရန် လိုအပ်ပါသလား။

သင်အလုပ်မလုပ်နိုင်သောကြောင့် သို့မဟုတ် သင်၏အလုပ်ချိန်များကိုဖြတ်ချလိုက်သောကြောင့် [သင်၏တောင်းဆိုချက်ကို အပတ်တိုင်း ဆက်လက်တင်ပြထားပါ။](#) သင်၏ အမည်နောက်ဆုံးစာလုံးမှာ A-E နှင့်စတင်ပါက၊ သင်၏အပတ်စဉ်တောင်းဆိုချက်ကို တနင်္လာနေ့များတွင် တင်ပြပါ။ F-L နှင့်စတင်ပါက အင်္ဂါနေ့များတွင် တင်ပြပါ။ M-R နှင့်စတင်ပါက ဗုဒ္ဓဟူးနေ့များတွင် တင်ပြပါ။ S-Z နှင့်စတင်ပါက သောကြာနေ့များတွင် တင်ပြပါ။

သင်သည် အလုပ်ရ နေခြင်းဖြစ်စေ ကောင်း သက်သေပြရန်လိုအပ်ခြင်းမရှိ ဟု အလုပ်သမားရေးရာဌာနမှ ပြောကြားလာသည်အထိ။ အလုပ်သမားရေးရာဌာနသည် ကိုရိုနာဗိုင်းရပ်စ်ကပ်ရောဂါဖြစ်နေစဉ်အတွင်း ထိုလူမ ဘေး၏က န်းမာရေး သို့မဟုတ် အခြားသူမ ဘေး၏က န်းမာရေးကို အန္တရာယ်မဖြစ်စေလိုပါ။ သင်သည် အလုပ်အင်တာဗျူးမှ ဘေးသွားခွင့် ကောင်း၊ အလုပ်ဆိုင်ရာအခွင့်အလမ်းပွဲမှ ဘေး တက်ရောက်ခွင့် ကောင်း၊ စသည်တို့ကို ပြသရန်မလိုအပ်ပါ။

၎င်းတို့ကျွန်ုပ်၏အကျိုးခံစားခွင့်များ၊ နေရာထိုင်ခင်း၊ နှင့် ကျန်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုတို့ကို မညီအကျိုးကံရောက်စေပါမည်နည်း။

သင်သည် 3SquaresVT (အစားအစာတံဆိပ်ခံ ပံ့ပိုးခြင်းမ ဘေး)၊ လောက်စာဆီအကူအညီ၊ အထွေထွေအကူအညီ၊ ကမ်းလင့်ထောက်ကူမှု၊ သို့မဟုတ် SSI တို့ကဲ့သို့သော အမ ဘေးပြည်သူဆိုင်ရာအကူအညီကို ရယူထားပါက၊ အဆိုပါပရိုဂရမ်တစ်ခုစီအတွက် အလုပ်လက်မဲ့ အကံ ခံစားခွင့်ထံမှ သင်ရရှိ ထားသောငွေ ကေးအ ကောင်းကို သတင်းပေးပို့ရပါမည်။ ယေဘုယျ အားဖြင့် အလုပ်လက်မဲ့ အကံ ခံစားခွင့်ကို စတင်ရရှိ သည့်အခါ 10 ရက်အတွင်း ထိုငွေ ကေးအ ကောင်းကို သတင်းပေးပို့သင့်ပါသည်။ အလုပ်လက်မဲ့ ဖြစ်မှု ကောင့် အကံ ခံစားခွင့်မှ ဘေးရရှိ နေစဉ်တွင် သင်ရရှိ သော အလုပ်လက်မဲ့ အကံ ခံစားခွင့်ပမာဏပေါ်မူတည်၍ သင်၏ အခြားသောအကံ ခံစားခွင့်မှ ဘေးကို လျှော့ခ သို့မဟုတ် ရပ်တန့်မည် ဖြစ်ပါသည်။

သင့်အနေဖြင့် အလုပ်လက်မဲ့ အကံ ခံစားခွင့်မှ ဘေးအတွက် အရည်အချင်းပြည့်မီမှုမရှိ တော့သည့်အခါ သင်၏ 3SquaresVT၊ လောက်စာဆီအကူအညီ၊ အထွေထွေအကူအညီ၊ ကမ်းလင့်ထောက်ကူမှု၊ သို့မဟုတ် SSI တို့ကို ရရှိ နိုင်ရန်အတွက် ထိုပရိုဂရမ်တစ်ခုစီထံသို့လည်း သတင်းပေးပို့သင့်ပါသည်။

သင့်တွင် တန်ဖိုးနည်းအိမ်ရာရှိ ပါက၊ (သင်သည် တန်ဖိုးနည်းအဆောက်အဦတွင် နေထိုင်နေပါက) သင်၏မြေရ င်ထံ သို့မဟုတ် (သင်သည် ပုဒ်မ 8 ဘောက်ခ ဘက် သို့သော င ဘေးရမ်းမှုဆိုင်ရာအကူအညီကို ရယူထားပါက) သင်၏ အိမ်ရာအာဏာပိုင်ထံ သင်၏ အလုပ်လက်မဲ့ အကံ ခံစားခွင့်မှ ဘေးအ ကောင်းကို သတင်းပေးပို့သင့်ပါသည်။ အလုပ်လက်မဲ့ အကံ ခံစားခွင့်မှ ဘေးကို ရရှိ နေစဉ်တွင် သင်၏င ဘေးရမ်းမှုရ ယ်ယာမ ဘေး မြင့်တက်သွားနိုင်ပါသည်။ သင်၏ အလုပ်လက်မဲ့ အကံ ခံစားခွင့်မှ ဘေး ရပ်သွားသည့်အခါတွင်လည်း သင်၏င ဘေးရမ်းမှုရ ယ်ယာ ပြန်က သွားစေရန်အတွက် သတင်းပေးပို့သင့်ပါသည်။

Medicaid သည် "ကပ်ရောဂါအတွင်း အလုပ်လက်မဲ့ ဖြစ်မှုဆိုင်ရာ လော် င် ကေး" နှင့်စပ်လ င်းသော တစ်ပတ်လျှင် \$600 အတွက်မ လွဲ ၍ အလုပ်လက်မဲ့ အကံ ခံစားခွင့်ငွေ ကေးကိုလည်း ထည့်သွင်းရေတွက်ပါသည်။ သင်သည် Vermont Medicaid ထံသို့လည်း သင်၏ အလုပ်လက်မဲ့ အကံ ခံစားခွင့်ငွေ ကေးအ ကောင်းကို သတင်းပေးပို့ပါသည်။ လူအမ ဘ် စသည် အပ အလုပ်လက်မဲ့ အကံ ခံစားခွင့် မ ဘေးကရယူကာ ၎င်းတို့ ၏ Medicaid က

ထိန်းသိမ်းထားသင့်သည်ဟု ကျွန်ုပ်တို့ ယူဆပါသည်။ သင်၏ Medicaid ပြောင်းလဲသွားကောင်း သို့မဟုတ် ပြီးဆုံးသွားကောင်း ပြော ကားသည့်စာကို လက်ခံရရှိ ပါက၊ ကျွန်ုပ်တို့ထံ [က န်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာထောက်ခံအားပေးသူရုံး \(HCA\)](#)သို့ ဆက်သွယ်ပေးပါ။ က န်းမာရေးစောင့်ရှောက်မှုဆိုင်ရာ ထောက်ခံအားပေးသူ နှင့် စကားပြောဆိုရန် 1-800-917-7787 သို့ ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။ သို့မဟုတ် [ကျွန်ုပ်တို့၏ အကူအညီတောင်းခံမှုဖောင်ကို ဖြည့်စွက်ပေးပါ။](#) Vermont နယ်သားမ ဘေးအတွက် HCA သည် အခမဲ့ ဝန်ဆောင်မှုဖြစ်ပါသည်။

ကျွန်ုပ်တို့ငြိမ့်လိုက်ပါကိမညီဖြစ်မှာပါလိ။

သင်သည် အယူခံရေးသားတင်ပြရန် ထိုနေ့မှ စ၍ ရက်ပေါင်း 30 အခါ နံရပါသည်။ သို့သော် အချို့သောငြင်းဆိုမှုများကို အယူခံဝင်စရာမလိုဘဲ ဖြေရှင်းနိုင်ပါသည်။ အလုပ်သမားရေးရာဌာနသည် ယခုအခါတွင် လျှောက်ထားမှုမ ဘေးစွာ နှင့်ပတ်သက်၍ ဆောင်ရွက်နေလျက်ရှိ ပြီး၊ ၎င်းတို့ထံ ရှိ တစ်ဝက်ခန့်မ ဘေးစွာတွင် လုံလောက်သည့်အခ က်အလက်မရှိ သောကောင့် ကနဦးငြင်းဆိုမှုမ ဘေးကို လက်ခံရရှိ နေ ကပါသည်။ အယူခံမဝင်မီတွင် သင်သည် တောင်းဆိုခ က်နှင့်ပတ်သက်၍ ဖြေရှင်း၍ရနိုင်ခြေရှိ သူတစ်ဦး ဟုတ် မဟုတ်သိရန် သတ်မှတ်ထားသောနေ့တွင် [အလုပ်သမားရေးရာဌာနသို့ ဆက်သွယ်ရန်](#) ကြိုးစားသင့်ပါသည်။ သင်၏ အမည်နောက်ဆုံးစာလုံးမ ဘေး A-E နှင့်စတင်ပါက၊ တနင်္လာနေ့မ ဘေးတွင် ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။ F-L နှင့်စတင်ပါက အင်္ဂါနေ့မ ဘေးတွင် ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။ M-R နှင့်စတင်ပါက ဗုဒ္ဓဟူးနေ့မ ဘေးတွင် ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။ S-Z နှင့်စတင်ပါက သော ကာနေ့မ ဘေးတွင် ဖုန်းခေါ်ဆိုပါ။

သင်၏ အလုပ်လက်မ အကိ ခ်းစားခွင့်ဆိုင်ရာ ငြင်းဆိုမှုအတွက် အယူခံဝင်ရန် လိုအပ်ခြင်း ရှိ မရှိ ဆုံးဖြတ်နိုင်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ ကူညီပေးနိုင်ပါသည်။ [ဖောင်ကိုဖြည့်စွက်ပေးပါ](#) ကျွန်ုပ်တို့ သင့်ထံ ဖုန်းပြန်ခေါ်ပေးပါမည်။ သင်၏အခ က်အလက်မ ဘေးသည် Vermont ဥပဒေရေးရာအကူအညီနှင့် Vermont ဥပဒေရေးရာဝန်ဆောင်မှုမ ဘေးနှင့်ပတ်သက်၍ အကူအညီပေးရန် တောင်းဆိုမှုမ ဘေးကို စစ်ဆေးပေးသော Vermont ဥပဒေရေးရာဝန်ဆောင်မှုမ ဘေးထံ ရောက်သွားပါလိမ့်မည်။ သင်သည် ကျွန်ုပ်တို့ထံ 1-800-889-2047 သို့လည်း ဖုန်းခေါ်ဆိုနိုင်ပါသည်။

သင်သည် အယူခံဝင်ရန်မလိုပါက၊ သင်၏ငြင်းဆိုမှု သို့မဟုတ် "ဆုံးဖြတ်ခ က်စာလွှာ" ပေါ် ရှိ နေ့မှ စတင်ကာ ရက်ပေါင်း 30 အတွင်း အလုပ်သမားရေးရာဌာနထံ မေးလ်ပို့ပေးရန် သော ဘေးပါစေ။ သင် အယူခံဝင်လို ကောင်း ၎င်းတို့ကို ပြောပြပါ။ သင်သည် သင်၏အယူခံကို မေးလ်ဖြင့်၊ ဖက်စ်ဖြင့် သို့မဟုတ် အရောက်ပေးပို့ခြင်းဖြင့်ဖြစ်စေ ပေးပို့ နိုင်သော်လည်း၊ သင်ပေးပို့ သောအခါသည် ငြင်းဆမှုစာလွှာ ရှိ နေ နှင့် စတင်ကာ ရက်ပေါင်း 30 အတွင်း

ဖြစ်ရပါမည်။ [သင်၏အယူခံစာလွှာတွင် ပါဝင်ရမည့်အကြောင်းအရာအသေးစိတ်](#)အတွက် အလုပ်သမားရေးရာဌာနဝန်ဆိုင်ခံရမှုကို ကြည့်ပေးပါ။ သင့်စာကိုမိတ္တူကူး၍ မိတ္တူကို သိမ်းထားပါ။

သင်သည် အယူခံစာကိုအသုံးပြုလိုပါက၊ [UI တောင်းဆိုမှုဆိုင်ရာအယူခံစာ](#)ကို အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။ ၎င်းကိုဖြည့်စွက်ကာ မိတ္တူကူး၍ မိတ္တူကိုသိမ်းထားပါ။

စီမံခန့်ခွဲမှုဆိုင်ရာဥပဒေ တရားသူကြီး (AU) သည် သင်၏တောင်းဆိုချက်နှင့် ငြင်းဆိုမှုကို ပြန်လည်ဆန်းစစ်မည်ဖြစ်ကာ သင်သည် ဖုန်းဖြင့်ကြားနာခြင်းကို ပြုလုပ်ရပါလိမ့်မည်။ [အယူခံလုပ်ငန်းစဉ်ဆိုင်ရာ အသေးစိတ်အချက်များ](#)အတွက် သင်၏ ကြားနာမှုဆိုင်ရာအသိပေးစာ၏ကျော်ဘက်ကိုကြည့်ပါ သို့မဟုတ် အလုပ်သမားရေးရာဌာန၏ဝန်ဆိုင်ခံရမှုကိုကြည့်ပါ။